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ZAPISNIK SA 24. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA GRADA 
CRIKVENICE 

održane dana 27. siječnja 2016. godine u 18,00 sati 
 

Nazočni članovi Gradskog vijeća: 
 
Josip Friš, Mato Gavran, Lovorko Gržac,ing., Paulo Krmpotić, Darko Pavlić, Kuzman 
Dokoza, Zdravko Pernar, Igor Posarić, Ivana Ševerdija, Branko Kleković, Davorka 
Vukelić Ljubobratović, Marina Baričević, Damir Lončarić, dr. Dragan Magaš.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                             
 
Sjednici nije nazočan: 
 
Dino Manestar i Vedran Antić 
 
Sjednici su nazočni: 
 
Gradonačelnik, zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić, zamjenica 
gradonačelnika Silvia Crnić, direktor KTD „Vodovod-Žrnovnica“ Igor Uremović, 
pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i lokalnu samoupravu Jasminka 
Citković, pročelnica Upravnog odjela za financije, turizam i gospodarstvo mr.sc. 
Jasna Perhat, pročelnica Upravnog odjela za komunalni sustav, prostorno uređenje, 
zaštitu okoliša i imovinu  Stanka Car,  direktor EKO Murvice d.o.o.Radivoj Belobrajić, 
direktor Murvice d.o.o. Jevgenije Prpić, v.d. ravnateljica Gradske knjižnice i čitaonice 
Irena Krmpotić, zapovjednik JVP Grada Crikvenice Robert Hrelja, ravnateljica 
Ustanove u kulturi Sanja Škrgatić, ravnateljica Muzeja Grada Crikvenice Silvija 
Huljina, ravnateljica OŠ Zvonka Cara Desiree Pečaver, ravnateljica OŠ Vladimira 
Nazora Deana Čandrlić Zorica, voditeljica Odsjeka Vjekoslava Glavan, predsjednik 
Savjeta mladih Gracian Čop, Denis Beganović, predstavnik bošnjačke manjine, 
predstavnici medija Anto Ravlić– Novi List 
Sjednici su nazočni: Valčić Raul i Nataša Slatina – predstavnici Rijekaprojekta 
Vodogradnja Rijeka, Aida Bilić Mudrivčić – predstavnica Hrvatskih voda, Luka Jelić  i 
Nataša Todorić Rex – predstavnici  Hidroprojekt d.o.o. Zagreb, Danilo Dolinar – SL 
Consulting. 
 

Aktualni sat  

Stilin Žarko postavlja pitanje da li se planira napraviti pješački prijelaz od naselja 

Studenčić prema mjestu Selce i da li će se uključiti naselje Studenčić u program 

čišćenja. Isto tako da li se ima u planu asfaltiranje. Kada se radi o čišćenju naselja 

postavlja pitanje i za naselje Katrica u Dramlju za koje građani imaju primjedbu da se 

ne čisti te da se čišćenje provodi samo u prvom redu do mora. Kada se radi o 

prekoračenju brzine vozila predlaže da se postave mjerači brzine nakon kojih se pali 

crveni semafor, a kako je već to profunkcioniralo na Podravskoj magistrali . Postavlja 

pitanje u kojoj je fazi Hotel Miramare.  Također moli zaposlenike gradske uprave da 

odgovaraju na upite koje postavljaju građani i gradski vijećnici. Žarko Stilin napominje 
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da je napravio mini anketu vezano za lokaciju na kojoj se održavaju maškare te je na 

istu odgovorilo 136 građana. Predlaže da se tragom toga napravi još jedna anketa 

koja bi dala rezultate a nakon održanih maškara. Zamjenik gradonačelnika odgovara 

da će se sve bijele ceste uspjeti asfaltirati i da će se ove godine riješiti problemi i 

naselja Studenčić i naselja Katrice. Miramare je firma u stečaju i očekujemo da će se 

rasplet dogoditi kroz stečaj a ujedno i prodaja. U Grad se investitori povremeno 

javljaju a drugih informacija nemamo. 

Igor Posarić ima primjedbu na šetnicu Balustradu odnosno na zahvat izgradnje zida 

koji je učinjen od MO Centar Crikvenica. Kada se sjedne na klupu od zida se ne vidi 

more. Balustrada je prije 20 godina uređena prema nekom projektu pa postavlja 

pitanje da li je prema arhitekti upućen kakav upit za izmjenom projekta i da li 

podizanje zida spada u komunalnu akciju. Ne sumnja da je mjesni odbor imao dobre 

namjere. Moli da se ta situacija razjasni i da se zna što je čija odgovornost. Drugo se 

pitanje odnosi na maškarane zabave u sportskoj dvorani. U tjednu dio dvorane nije u 

funkciji pa se treninzi održavaju na smanjenom prostoru. Iduće su godine maškarane 

zabave u trajanju od 9 tjedana što je trećina sportske natjecateljske sezone, pa ne bi 

bilo dobro da se ovakva situacija ponovi. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić 

odgovara da je Grad odgovoran za to da li se podizanje zida na balustradi može 

podvesti pod komunalnom akcijom ili ne. Projektant balustrade je Rijekaprojekt. Ne 

slažem se sa izgradnjom zida na balustradi kao ni većina mojih najbližih suradnika. 

Gradnja tog zida je nostalgija za balustradom za koju su ljudi bili vezani. Osobno 

nisam protiv ali je to nepotrebna barijera. Može se po ovom pitanju zatražiti mišljenje 

mjesnog odbora Centar Crikvenica. 

Gradonačelnik odgovara vezano za maškarane zabave da je bilo skeptika po pitanju 

održavanja maškaranih zabava u sportskoj dvorani. Međutim razgovarali smo s oko 

tridesetak sportskih udruga. Utvrdili smo kako su maškare kratke te da je samo 

nekoliko natjecanja u pitanju pa su se ista prebacila u srednju školu. Bilo je priče i o 

oštećenjima kojih za sada nema. Smatra da maškare imaju pravo isto kao i sportaši 

jer je i njihovim novcima sagrađena dvorana. Koristi priliku da javno pohvali maškare 

jer su se u ova tri vikenda kulturno ponašali. Za drugu godinu ima različitih 

razmišljanja. Možda se pozornica preseli na tribine, pa će igralište imati cijelu 

površinu. Zaštita poda se nakon svakog događanja skida, a kada se radi o površini 

igrališta od 42 metra oduzeto je samo 6 metara, a iduće ćemo se godine potruditi da 

sportašima čitava dvorana bude na raspolaganju. Kada se radi o anketi mene kao 

gradonačelnika zvao je čovjek koji je proveo anketu i od 723 anketiranih 698 je 

podržalo maškare. Napominje i da je bila anketa i o tome kakav je gradonačelnik i za 

koga bi  glasali pa spominju i kolegu Klekovića. Već su sve te ankete otrcane i 

poručuje svima koji ih provode da se uhvate posla. 

Marina Baričević daje primjedbu na higijenu i čistoću na potezu od Trga Stjepana 

Radića do Črnoga Mola gdje se nailazi na izmete kućnih ljubimaca. Naime Murvica 

d.o.o. postavila je naprave za kupljenje izmeta međutim iste su devastirane pa moli 

da se stave u prvobitno stanje. Drugo se pitanje odnosi na ono postavljeno pred dvije 
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godine a radi se o istočnom dijelu Vukovarske ulice koji bi trebao biti negdje na redu 

za sanaciju. Isto tako je i Ulica Drage Gervaisa i Ulica Tome Mavrića. Za ulicu Drage 

Gervaisa predlaže da se zbog ograničenja brzine i učestale prebrze vožnje postavi 

tabla sa ograničenjem 30. Zamjenik gradonačelnika odgovara da uređenje istočnog 

dijela Vukovarske ulice treba započeti za koji dan i to je bilo u prioritetima, a za ostale 

se ulice snima postojeće stanje i sukladno veličini sredstava određuje se Plan. 

Mato Gavran iznosi problem hitne medicinske službe i opisuje slučaj kada su u isto 

vrijeme  bila tri hitna slučaja te je treći riješen  prisebnošću vozača hitne službe. Ne bi 

bilo dobro da se isto dogodi u turističkoj sezoni. Isto tako izgled Doma zdravlja je 

neprimjeren ovom Gradu kao i izgled srednje škole. Inače o istom odlučuje Županija 

ali sada imamo Vladu koja će saslušati naše teškoće i moći će izvršiti pritisak na 

Županiju kako bi se ta dva objekta uredili. Nadalje postavlja pitanje oplemenjivanja 

drvoreda na šetnici od Crikvenice prema Selcima. Asfalt je gotovo došao do korijena. 

Apelira na Murvicu d.d. da se nešto poduzme kako bi se drvored spasio. Zamjenica 

gradonačelnika odgovara da je već bila aktualizirana inicijativa za još jedan tim hitne 

pomoći, međutim pokazalo se je da su troškovi veliki. Kada se radi o srednjoj školi 

upit se može proslijediti ravnatelju koji može djelovati na osnivača. Mato Gavran 

napominje da bi liječnici opće prakse trebali djelovati u slučaju odsutnosti hitne 

pomoći,na što zamjenica dodaje da je i to obveza liječnika koji se zatekne u hitnoći 

da pomogne. Marina Baričević obrazlaže da  jedan medicinski tim normalno radi a da 

je drugi u pripravnosti. Mogla bi se osigurati pripravnost kod kuće što bi bilo puno 

jeftinije. Zamjenik gradonačelnika obrazlaže da Hitnom medicinskom pomoći upravlja 

Županija i da treba razlikovati što je čija nadležnost, pa je tako i izgled doma zdravlja. 

Nemaju svi sreću da im je osnivač Grad. Također naglašava da se slaže sa 

primjedbom za drvored te da će se založiti za tu inicijativu. 

Davorka Vukelić Ljubobratović postavlja pitanje u svezi dvaju novih trgovačkih 

centara koji će se otvoriti u Gradu Crikvenici. Pohvaljuje radove na novoj rasvjeti na 

istočnom ulazu u Crikvenicu i predlaže bolje označavanje pješačkog prijelaza kod 

Doma umirovljenika. Nadalje postavlja pitanje što je sa kupnjom nekretnine u 

Selcima koja pripada Rabkomercu i u kojoj je fazi kupnja. Kada se radi o hitnoj 

medicinskoj pomoći naglašava da doktori opće medicine primaju hitne slučajeve ako 

se zateknu u domu zdravlja, međutim problem je subotom i nedjeljom  za koje bi 

dane trebalo osigurati dežurstvo. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić 

naglašava da  rasvjeta na ulazu u Crikvenicu kod Hruste utječe na urbanost tog 

područja koje ljepše izgleda. Ujedno naglašava da je na tom predjelu prodano 

privatno zemljište na kojem se već izvode radovi za novi trgovački centar, dok će 

drugi niknuti kod dosadašnjeg centra Duga Mola. Kada se radi o pješačkom prijelazu 

ugraditi će se trepteće svjetlo koje će upozoravati na prijelaz. Kada se radi o 

poslovnim prostorima Rabkomerca pokušava se izviditi kakvo je vlasništvo. Prva 

dražba je na sudu odgođena i s time smo dobili na vremenu. Kada se radi o hitnoj 

medicinskoj pomoći Grad nema nadležnost nad zdravstvenom skrbi. 
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Branko Kleković postavlja pitanje gradnje rotora na Dugi i u kojoj je fazi. Nadalje traži 

komentar gradonačelnika na pismo koje je na Radio Rijeci pročitano u emisiji 

tužibaba, a u kojem se navodi da je Grad Crikvenica izašao iz recesije jer su direktori 

„crikveničkih murvica“ kupili nove automobile da bi išli na posao jedan i pol kilometar 

daleko od kuće. Dodaje da je to izrečeno u dosta negativnom kontekstu. 

 Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić naglašava da je Grad vezano za rotor 

ishodio sve dozvole. Na Hrvatskim cestama je sada da raspiše javnu nabavu ali 

predmet  stoji već godinu i pol dana. Za informaciju u Istarskoj županiji su Hrvatske 

ceste izgradile 49 rotora. Nada se da ćemo nakon godinu i pol i mi dobiti zeleno 

svjetlo, jer naglašava da  u istu investiciju Grad ulaže 50% sredstava. Nadamo se da 

ćemo sa novom Vladom bolje surađivati. 

 Gradonačelnik obrazlaže da se kod Murvice i Eko Murvice radi o skromnim autima i 

nisu nikakav luksus i da nemaju nikakva veća prava od direktora i pročelnika koji su 

bili  pred 6 godina kada je na vlasti bila lijeva opcija.  

Branko Kleković dodaje da će se izgradnjom trgovačkog centra povećati pritisak 

prometa i da je rotor nužno potreban, a i kada je u pitanju brzina kojom vozila ulaze u 

Crikvenicu. Gradonačelnik poručuje da treba izaći na parlamentarne izbore a ne 

samo na lokalne, a za primjer navodi da je Istra dobila u tri godine 49 rotora, samo 

Poreč je dobio 6. Nada se da će se kroz ovih nekoliko godina izgraditi nekoliko rotora 

i u Crikvenici. 

Zdravko Pernar pohvaljuje uređenje Basaričekove ulice i predlaže da se još do 

sezone asfaltira i uredi ulaz u istu ulicu, jer je asfalt istrošen. Zamjenik 

gradonačelnika odgovara da će se taj spoj ulica riješiti pokrivanjem asfaltom u prvoj 

fazi radova. 

Nakon aktualnog sata Dubravka Pobor izvršila je prozivku a predsjednik je utvrdio da 

je sjednici nazočno 15 vijećnika što je pravovaljani broj za donošenje odluka i 

zaključaka. 

Dnevni red je utvrđen sa 12 glasova ZA. 

 

     D n e v n i   r e d : 
 
1. Verifikacija Zapisnika sa 23. sjednice Gradskog vijeća, 
2. Prezentacija sustava odvodnje otpadnih voda anglomeracije Novi Vinodolski, 
Crikvenica i Selce s Prijedlogom zaključka  
3. Izvješće o stanju u prostoru Grada Crikvenice za razdoblje 2010.-2014. godine  
4. Referat Odbora za izbor i imenovanje  

a)  Prijedlog za imenovanje sudaca porotnika Županijskog suda u Rijeci, 
b) Prijedlog za imenovanje dva člana Natječajnog povjerenstva za izbor i                       
imenovanje ravnatelja/ice Centra za kulturu „Dr. Ivan Kostrenčić“. 
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TOČKA 1. Verifikacija Zapisnika sa 23. sjednice Gradskog vijeća 
 
 
 Vijećnici su sa  
13 glasova ZA 
0 glasova PROTIV 
0 SUZDRŽANIH glasova 
donijeli slijedeći 
 
Z A K L J U Č A K 
Verificira se Zapisnik sa 23. sjednice Gradskog vijeća. 
 
 

TOČKA 2. Prezentacija sustava odvodnje otpadnih voda 
anglomeracije Novi Vinodolski, Crikvenica i Selce s Prijedlogom 
zaključka  
 

Uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda dao je Igor Uremović direktor 

KTD „Vodovod Žrnovnica“ d.o.o. U prezentaciji sustava odvodnje otpadnih voda 

anglomeracije Novi Vinodolski, Crikvenica i Selce sudjelovali su predstavnici 

Hrvatskih voda, Rijekaprojekta Rijeka i  Hidroprojekta  Zagreb nazočni na sjednici . 

U raspravi su sudjelovali Igor Posarić, Mato Gavran, Kuzman Dokoza, Branko 

Kleković, Igor Uremović i gradonačelnik. 

Nakon rasprave predsjednik Gradskog vijeća je predložio  a vijećnici su sa 

15 glasova ZA 
0 glasova PROTIV 
0 SUZDRŽANIH glasova 
donijeli slijedeći 
 

ZAKLJUČAK 

1. Gradsko vijeće Grada Crikvenice upoznato je sa projektom Aglomeracija 
Novi Vinodolski, Crikvenica i Selce.  

2. Gradsko vijeće Grada Crikvenice prihvaća prijedlog da se planirani uređaj 
za pročišćavanje otpadnih voda 2. stupnja pročišćavanja izgradi na lokaciji sukladno 
Nacrtu prijedloga izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada Crikvenice. 

3. Gradsko vijeće Grada Crikvenice prihvaća prijedlog da se primarno sušenje 
dobivenog mulja (dehidracija do cca 25% ST) vrši na lokacijama svakog 
pojedinačnog uređaja za pročišćavanje otpadnih voda. Dosušivanje i eventualna 
daljnja obrada mulja (dosušivanje do max 85% ST) do konačnog zbrinjavanja vrši se 
na lokaciji Novi Vinodolski. 
(Tekst Zaključka KLASA: 363-01/15-01/406 UR. BROJ:2107/01-04/07-16-9 prileži 

Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
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TOČKA 3.  Izvješće o stanju u prostoru Grada Crikvenice za 
razdoblje 2010.-2014. godine 
 

Uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda dao je zamjenik gradonačelnika 
Veselko Mutavgjić. 

U raspravi su učestvovali Branko Kleković i Igor Posarić. 
Predsjednik Gradskog vijeća upoznao je nazočne sa prispjela tri amandmana 

Odbora za zaštitu okoliša i prostorno planiranje, a koje je obrazložio Igor Posarić 
predsjednik Odbora. 
(amandmani su privitak Zapisnika i  čine njegov sastavni dio) 

U ime predlagatelja zamjenik gradonačelnika prihvatio je predložene 
amandmane tako da su postali sastavni dio Zapisnika. 
 
Vijećnici su sa 
15 glasova ZA 
0 glasova PROTIV 
0 SUZDRŽANIH glasova 
prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
Izvješće o stanju u prostoru Grada Crikvenice za razdoblje 2010.-2014. godine 
 
(tekst Izvješća KLASA: 350-01/13-01/28 UR.BROJ: 2107/01-06/02-16-22 prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 

TOČKA 4. Referat Odbora za izbor i imenovanje  
 

Obrazloženje po točki dnevnog reda dao je dr.sc. Dragan Magaš, predsjednik 

Odbora za izbor i imenovanje. 

a)  Prijedlog za imenovanje sudaca porotnika Županijskog 
suda u Rijeci, 
 
Vijećnici su sa 
15 glasova ZA 
0 glasova PROTIV 
0 SUZDRŽANIH glasova 
donijeli slijedeći 
 
ZAKLJUČAK 

 Gradsko vijeće Grada Crikvenice, na temelju prijedloga Odbora za izbor i 
imenovanje predlaže Županijskoj Skupštini Primorsko-goranske županije imenovanje 
sudaca porotnika za Županijski sud u Rijeci kako slijedi: 
 1. Maja Ožanić, Benići 62 D, Crikvenica, 
 2. Davor Ružić, Ulica Kralja Tomislava 75, Crikvenica, 
 3. Nevia Pavlić, Julija Klovića 1, Crikvenica. 
(Tekst Zaključka KLASA: 711-01/15-01/137 UR. BROJ:2107/01-04/03-16-2  
prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
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b) Prijedlog za imenovanje dva člana Natječajnog povjerenstva 
za izbor i imenovanje ravnatelja/ice Centra za kulturu „Dr. Ivan 
Kostrenčić“. 

 
Vijećnici su sa 12 glasova ZA podržali prijedlog za Kuzmana Dokozu kao člana 
Natječajnog povjerenstva. 
Vijećnici su sa 13 glasova ZA podržali prijedlog za Lovorka Gržca kao člana 
Natječajnog povjerenstva. 
 
Nakon glasovanja donijet je slijedeći 
 
ZAKLJUČAK  

Na temelju članka 15. stavak 6. Statuta Centra za kulturu Dr. Ivan Kostrenčić 
Crikvenica, broj: 18-2/12 od 27.02.2012.g. Gradskom vijeću Grada Crikvenice 
predlaže se imenovanje dva člana Natječajnog povjerenstva za raspisivanje i 
provedbu  natječaja za  izbor i imenovanje ravnatelja/ice  Centra za kulturu Dr. Ivan 
Kostrenčić Crikvenica kako slijedi:  
  1. Kuzman Dokoza, potpredsjednik Gradskog vijeća (prijedlog Odbora za 
izbor i imenovanje) 
  2. Lovorko Gržac, predsjednik Gradskog vijeća (prijedlog Gradonačelnika). 
(Tekst Zaključka KLASA:112-01/16-01/03 UR.BROJ:2107/01-04/03-16-4 prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio). 
 
Dovršeno u 19,55 sati. 
 
Stručna referentica za pripremu sjednica  Predsjednik Gradskoga vijeća 
             Gradskog vijeća i arhivu   
        Dubravka Pobor    Lovorko Gržac, ing. 
 

 


